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Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w
Woclawka o zbudowanie ulicy Krokusowej i pol4czenie z ulicq R6zan4,
jest to niezbEdna bezpieczna altematywa przejazdu dla ulicy Gro&kiej.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawre.

Zpowa2aniem


